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Evropská unie předložila Ukrajině ultimátum. Kyjev
udělal osudovou chybu
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Krize UKRAJINA
Navzdory statusu kandidáta na členství v EU se Ukrajina zjevně
rozhodla, že nebude vpuštěna do evropské rodiny. Brusel tvrdí, že
Kyjev nesplnil ani polovinu povinných požadavků. Přibližně stejná
situace s NATO: odkazují na ukrajinskou korupci. Proč Západ
potřebuje tyto výmluvy – v materiálu RIA Novosti.

Mnoho peněz

Šéfka Evropské komise Ursula von der Leyenová uvedla, že v
příštích čtyřech letech Evropská unie přidělí Ukrajině 50 miliard eur
ve formě zvýhodněných půjček a grantů. Podle agentury Bloomberg
půjdou peníze na platy a důchody a také na obnovu infrastruktury
poškozené během bojů. Agenturní zdroje tvrdí, že požadovaná
částka bude vybrána z příspěvků členských zemí EU, nikoli z tržních
úvěrů, jak tomu bylo dříve.
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Kyjev potřebuje 36,5 miliardy eur na realizaci první části takzvaného
„Green Marshallova plánu“ na obnovu ekonomiky země. Agentura
Reuters s odvoláním na Světovou banku zároveň tvrdí, že celkem
bude zapotřebí nejméně 365 miliard eur, tedy třikrát více, než činí
ukrajinský HDP.

Peníze se nedají jen tak. Kyjev musí provést reformy k posílení
právního státu, k boji proti korupci. Formálně evropští byrokraté
nepochybují o tom, že ukrajinští partneři z této cesty neustoupí, ale
vyhrazují si právo slib odmítnout.Totéž platí pro vstup do EU. Podle
Evropské komise zatím Kyjev splnil pouze dvě ze sedmi podmínek
nutných k zahájení dialogu o evropské integraci. Reuters s
odvoláním na své zdroje charakterizuje zprávu EK o ukrajinských
reformách jako „středně pozitivní“: „ne vše je uspokojivé“, ale
„negativní tón“ v současných podmínkách je nevhodný. Západu se
nelíbí zejména to, jak Zelenského tým reformuje Ústavní soud a
orgány činné v trestním řízení, bojuje proti praní špinavých peněz a
oligarchům.

K tomu lze přidat závěr Benátské komise k zákonu o národnostních
menšinách. Za prvé, Evropané doporučili Kyjevu, aby se v národní
politice nerovnal Lotyšsku, protože už je v EU. Za druhé požadovali
stejná práva pro Rusy, Rumuny, Maďary a Poláky.”Nebojte se.
Výsledky Ukrajiny jsou stále lepší než výsledky Moldavska a Gruzie,”
cituje Deutsche Welle* jednoho ze zástupců Evropské komise.

Cena jistoty

NATO také nehodlá s Ukrajinou spěchat. Podle generálního
tajemníka NATO Jense Stoltenberga na summitu ve Vilniusu, který
se bude konat 11. až 12. července, Kyjev oficiální pozvání
nedostane. Ale další rozhodnutí o sblížení samozřejmě
padne. Německý kancléř Olaf Scholz slibuje, že se vše urovná hned
po skončení vojenského konfliktu s Ruskem. Do té doby bude Berlín
i nadále všemožně podporovat kyjevský režim, aniž by se připojil k
nepřátelským akcím.V rozhovoru pro noviny Welt am Sonntag
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Stoltenberg řekl, že ve Vilniusu spojenci schválí speciální balíček
pomoci, který Kyjevu „za pár let“ přivede jeho ozbrojené síly do
souladu se standardy západního vojenského bloku. Joe Biden také
novinářům řekl, že Ukrajina ještě není na úrovni NATO. Nelíbí se mu
zejména ukrajinský bezpečnostní systém a míra korupce.

Pozice Moskvy je známá. Zabránit vstupu Ukrajiny do NATO je
jedním z cílů NWO. Zelenského tým neustále prosí Západ o nějaké
bezpečnostní záruky. Ale jako odpověď pouze sliby, žádné
dokumenty na toto téma nebyly podepsány.

krásné daleko

Vydání Politico poukazuje na to, že mír pro Ukrajinu neznamená jen
konec nepřátelství, ale také vnitřní transformace. Hluboké reformy
pomohou ke vstupu do Evropské unie a NATO, k vytvoření exportně
orientované ekonomiky. Tyto rozhovory však probíhají již od roku
2014.Podle ukrajinského politologa Vadima Karaseva došlo ke krizi v
představě Západu o Ukrajině v její komunitě, proto se stále mluví o
boji proti korupci. To se dá dělat navždy. “Osud euroatlantické
integrace závisí na situaci ve velké geopolitice a na průběhu událostí
v dějišti operací,” vysvětlil pro Strana.ua.

Vladimir Zharikhin, zástupce vedoucího Institutu zemí SNS, má
stejný názor. “Na jedné straně je na vině samotná Ukrajina, protože
korupce je tam kolosální a instituce vytvořené s podporou Evropské
unie pro boj s ní nepřinášejí viditelné výsledky. Zejména nebyl
odsouzen ani jeden známý zkorumpovaný úředník.” daleko,”
argumentuje expert. “Na druhou stranu je jasné, že EU ani NATO
Ukrajinu nepotřebují, je to velmi chudá země, která může příliš posílit
vliv Polska na Evropu a ohrozit bezpečnost západního
společenství.”Žarikhin zároveň připomněl, jak byli před rokem
Ukrajinci ujišťováni, že se brzy stanou součástí Západu, že dostanou
bezpečnostní záruky a vše potřebné pro ekonomickou
prosperitu. Bylo to provedeno s jediným cílem: přesvědčit Kyjev, aby
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se nevzdával Rusku. Jakmile tomu Zelenskij uvěřil a odmítl jednat s
Moskvou, změnila se rétorika partnerů.

 MOSKVA 25. června – RIA Novosti, Michail Katkov.

* Masmédia vystupují jako zahraniční agent v Rusku.

sdíletj na
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S tou zdrženlivostí k členství Ukrajiny v EU a NATO projevily USA
nebývalý, asi i poslední střípek rozumu.

Co se financí týká “Formálně evropští byrokraté …. vyhrazují si
právo slib odmítnout” – žádné obavy, Fialova vláda to zatáhne za
všechny. Přece už podepsala bianco záruku za ukrajinské dluhy. My
na to máme!

Naposledy upraveno$ s uživatelem$

Odpovědět  Albi
Jo. Kdo jinej si to může dovolit? A k tomu ještě máme sexy mozek
jako Bradavice z Lidu, protože taky vyjeb-abej.

 Ale z tohodle musí mít Gosudar radost. Cituji: “Podle agentury
Bloomberg půjdou peníze na platy a důchody a také na obnovu
infrastruktury poškozené během bojů.”

 No řekni, není to paráda? O platy a důchody bývalé tzv. ukrajiny se
postará Eurosajuz a ani na tu obnovu nebudou s Kitajci sami! 

 V jednotě je síla! Hip hip hurááá!

Naposledy upraveno$ s uživatelem$

Odpovědět  Milan ze Zahrady Čech
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Samozřejmě to je paráda a moc hezká.
Předpokládám, že členové Europoslanců se přidají a sjednají si
aspoň nějakou brigádu, aby šli příkladem.

 Nebo snad jim eura shazuje z výšin sám Pán Bůh že je tak štědře
rozhazují a o špinavíé dezolátní peníze nemají zájem?

Odpovědět  Albi
K tomu “poslednímu střípku rozumu” je USA (vládnoucí partaj) dosti
přinucena, aby kór si to se svým obyvatelstvem moc nerozházela…

EU ani NATO nebudou rozhodovat o Ukrajině. Ultimáta mohou dávat
jen sami sobě. Všechno ohledně Ukrajiny je na straně vítězné
velmoci – Ruska. A to, po denacifikaci, odzbrojení a neutralizaci
Ukrajiny.

Odpovědět  Vanja
skoro bych řekl, že probíhá úspěšně demilitarizace kolektivního
západu včetně středoevropských lokajů na čele s čr a polskem…

Ať už jde Ukrajina do hajzlíčku. Kvůli ní se zde u nás – v mnoha a
ještě více ohledech – snižuje kvalita a úroveň života. Už je toho moc.
Vasile, jdi domů.

Autor

Odpovědět  Spam Teuton
Kdyby nebyla UKrajina, bylo by cokoliv jiného. To systémové a ne
jen o Ukrajině. Bohužel.

Odpovědět  Spam Teuton
Ať si je živí ti co chtějí válčit. Ale ze svého. Ze svého černoprdelnice
a Fajlovej hnuse.

Inokedy zdržanlivý Putin v rozhovore pre televíziu včera či
predvčerom povedal, že Rusko oslobodí územie celej bývalej
Ukrajiny od nacistov a poskokov US. Bez ohľadu na, koľko zbraní
dostane zelený feťák a či štáty NATO priamo vstúpia do bojov. Čím
viac zbraní, tým viac mŕtvych ukrajincov. Takže Putin sa už vážne
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naštval.
https://cz24.news/putin-ukrajina-uz-viac-nebude-a-ani-priama-
intervencia-nato-nezmeni-vysledok/

 Celkovo to vyznelo tak, že s ukrajinou sa už do budúcna nepočíta.
Čo je pre nás dobre, keď budeme hraničiť s Ruskom, naše vládne a
parlamentné besné psy budú poondiate až za ušami.

 Keby sa Poliaci nechovali ako typickí Poliaci (Rusku sa vyhrážam a
západu lížem anál a pritom sa snažím každého ojebabrať), možno
by im Rusko ten kus Haliče aj darovalo. Aspoň by sa zbavili tej
banderovskej chátry. Ale asi to tak nebude…

 Takže to vyzerá, že územie ukroRiuny bude obnovovať Čína a
Rusko, možno tam budú pracovať aj severokórejčania. Ak vôbec
bude čo obnovovať, situácia v záporožskej JE nevyzerá ružovo a
ukronacistickí chuji ju stále ostreľujú.

Naposledy upraveno$ s uživatelem$

Odpovědět  zuza
Až na to, že tu “banderovskou chátru” – V.V. Pjakin to nazývá
“banderovskou líhní” – je nutné VYKOŘENIT, ne přesadit do jiné
půdy. Je to agresivní plevelná rostlina a navíc silně jedovatá.

A tentokrát neposlouchat ekology, ale naopak – nešetřit chemí
(pesticidy a herbicidy, jen se někde objeví sebemenší výhonek).

Naposledy upraveno$ s uživatelem$

Odpovědět  Albi
vykoreniť tak ľahko nepôjde, dosť veľa silných a plodných výhonkov
sa ujalo po vojne napr. v Kanade. A darí sa im aj v Európe,
mimoriadne u Vás, Fiala z rozpočtu štedro sype hnojivo

Odpovědět  Veny232
Videa myslím nešla nikdy, fotky kdysi šly, už bohužel nejdou. Leda
přímo odkazem, ale uložené ne.

https://cz24.news/putin-ukrajina-uz-viac-nebude-a-ani-priama-intervencia-nato-nezmeni-vysledok/
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6 milionů Chazarů rozkradlo Ukrajinu (Ugrojinu) – Kyjevskou Rus, je
nejchudší a nejzkorumpovanější země Evropy. O vybydlenou
Ukrajinu nestojí, klidně ji obětovali jako bojiště války a ať si náklady
na obnovu měst zaplatí Rusko. Stejně tak v Palestnině není ani ropa
ani voda.

Jejich nový Velký Izrael je V4. Chtějí žít tady. Jarmulkáři Havlové,
Klausové, Zemanové, Topolánkové, Nečasové, Fialové, Babišové,
Goldsteinové, Mornštajnové ukradli Čechům všechno a udělali si
tady Velký Izrael – Chazarskou říši.

06.04.2023
 V důsledku ruské invaze na Ukrajinu a vysokémigraceuprchlíků

počet cizinců žijících v České republice v roce 2022 meziročně
výrazně vzrostl (o 457 590 osob, +69,5 %) na 1 116 154 osob. 

 https://www.kurzy.cz/zpravy/707644-v-roce-2022-se-pocet-cizincu-
zijicich-na-vysocine-vyrazne-vzrostl-o-69-5-o-457-590-osob-na-1-
116/

13.12.2021
 Ke konci roku 2020 dosáhl počet cizinců zaměstnaných v České

republice hodnoty 741 967 osob. Cizinci se tak na celkové
zaměstnanosti v národním hospodářství podíleli 14,2 %. 

 https://www.kurzy.cz/zpravy/623927-pocet-v-cesku-pracujicich-
cizincu-loni-vzrostl-ke-konci-roku-2020-dosahl-pocet-cizincu/

K čemu jako, prachů mají ukrouši pytle : Zelenskyj 1,5mld $,
Raznikov 1,3mld $, Kuleba 1,2mld $, Kličko 800mil $, Podoljak
1,0mld $. Celkem 5,8 mld $

 Jesli někdo z mých daní pošle jedinou kačku, tak je to zloděj a i vrah
a patří mu trest (no však víte jaký- konopní, ale né vykouřit, něco se
z něj splétá….)
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